

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEEX: 23-867

PRESS RELEASE(75)8

Brussels, 21st April 1975

SPRING MEETING OF CONFERENCE OF NATIONAL ARMAMENTS DIRECTORS

The Conference of National Armaments Directors is holding its spring meeting at NATO Headquarters from 22nd to 24th April 1975. The work of the Conference focusses on possibilities for standardizing armaments in member countries of the Alliance.

The Chairman, Dr. Gardiner L. Tucker, Assistant Secretary General for Defence Support, will give a briefing for the press on the last day of the meeting, April 24th, 1975, at 5.30 p.m. in the NATO Press Theatre.

-----  
COMMUNIQUE DE PRESSE(75)8

Bruxelles, le 21 avril 1975

REUNION DE PRINTEMPS DE LA CONFERENCE  
DES DIRECTEURS NATIONAUX DES ARMEMENTS

La Conférence des Directeurs Nationaux des Armements tient sa réunion de printemps au siège de l'OTAN du 22 au 24 avril 1975. Les travaux de la Conférence seront axés sur des possibilités de standardisation d'armements dans les pays membres de l'Alliance.

Le Président, M. Gardiner L. Tucker, Secrétaire Général adjoint pour le Soutien de la Défense, donnera une conférence de presse à la fin de la réunion, le 24 avril 1975 à 17h30 dans la salle de presse de l'OTAN.